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PROTOKÓŁ NR XXIII / 2020 

z zdalnej Sesji Rady Gminy Kołobrzeg 

odbytej w dniu 15 grudnia  2020 roku 

Na podstawie  art. 15 zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o 

szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem , przeciwdziałaniem i 

zwalczeniem COVID-19 , innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi 

sytuacji kryzysowych ( Dz. U. z 2020 r. poz. 374 z zm.)  w dniu 15 grudnia 

2020 roku o godz. 10:00   odbyła się zdalna XXIII  Sesja Rady Gminy 

KOŁOBRZEG. 

Sesja odbyła się z wykorzystaniem środków porozumienia się na odległość 

( zdalny tryb obradowania) . Dyskusja i głosowanie odbyło się poprzez system 

informatyczny, w sposób wcześniej ustalony.  

Na Sesji obecnych było 15 radnych, pracownicy Urzędu Gminy . 

Listy obecności stanowią załącznik Nr 1, 1A, 1B  do niniejszego protokołu. 

Ad. 1 Sprawy regulaminowe 

Na podstawie art. 20 ust. 1  ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym oraz § 21 ust. 5 Uchwały Nr XXI/142/12 Rady Gminy Kołobrzeg z 

dnia 23 października 2012 roku w sprawie uchwalenia Statutu Gminy 

Kołobrzeg, XXIII Sesję Rady Gminy Kołobrzeg otworzył Przewodniczący Rady 

Gminy Pan Julian Nowicki.  

Na podstawie listy obecności stwierdził quorum do podejmowania 

prawomocnych decyzji i uchwał. Powitał radnych, pracowników urzędu gminy . 

Przewodniczący obrad z powodu choroby i trudności związanych z mową 

przekazał prowadzenie obrad sesji Wiceprzewodniczącemu Rady Gminy Panu 

Tomaszowi Królikowskemu. 

Proponowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 
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Proponowany porządek obrad  : 

1. Sprawy regulaminowe: 

 - Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności, 

- Zatwierdzenie porządku obrad, 

2. Informacja z pracy Wójta Gminy między Sesjami. 

3. Wolne wnioski i oświadczenia 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

1) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kołobrzeskiego nr druku 224 , 

2 ) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Miasto Kołobrzeg nr druku 225 , 

3 ) zmian w budżecie gminy na 2020 rok nr druku 226 , 

4)  ustalenia wydatków, które nie wygasają z końcem roku budżetowego 2020 

nr druku 227 , 

5) uchwalenia budżetu Gminy Kołobrzeg na rok 2021 nr druku 228 , 

- odczytanie projektu uchwały budżetowej, 

- odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym projekcie 

uchwały budżetowej Gminy Kołobrzeg na 2021  rok o możliwości 

sfinansowania deficytu budżetu Gminy Kołobrzeg w 2021 roku, 

- odczytanie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy, 

- przedstawienie autopoprawek Wójta do projektu uchwały budżetowej, 

- dyskusja nad projektem uchwały, 

- głosowanie wniesionych propozycji autopoprawek Wójta, 

- głosowanie wniosków Komisji Rady Gminy nie uwzględnionych przez Wójta 

Gminy w autopoprawce oraz pozostałych zgłoszonych wniosków, 

- głosowanie nad przyjęciem uchwały budżetowej, 

6) uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Kołobrzeg na lata 2021-

2030 nr druku 229, 
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- odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym projekcie 

uchwały Gminy Kołobrzeg o wieloletniej prognozie finansowej na lata 2021-

2030, 

- przedstawienie autopoprawki Wójta do projektu uchwały, 

- dyskusja nad projektem uchwały, 

- głosowanie wniesionych propozycji autopoprawek Wójta, 

- głosowaniem nad przyjęciem projektu uchwały 

7) w sprawie dofinansowania opłat za doskonalenie zawodowe nauczycieli, 

ustalenia specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest 

przyznane oraz w sprawie planu dofinansowania doskonalenia zawodowego 

nauczycieli w 2021 r. nr druku 230 

8) nadania nazwy ulicy w Niekaninie nr druku 231 

9) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „ Regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Gminy Kołobrzeg” nr druku 232, 

10) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

nr druku 233. 

5.  Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

6.  Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

7. Komunikaty i informacje 

8.  Zamknięcie Sesji.   
 

Ad. 2 Informacja z pracy Wójta Gminy 

Wójt Gminy przekazał w formie pisemnej sprawozdanie z swojej działalności. 

Nikt nie wniósł uwag oraz zapytań. 

Ad. 3. Wolne wnioski i zapytania 
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Radny Pan Krzysztof Filipowicz -złożył do Biura Rady Gminy wniosek o 

obniżenie diet radnych o 50% na okres 6 miesięcy . Będziemy go procedować 

na następnej sesji , bo jest on niekompletny. Trzeba przygotować projekt 

uchwały w tym zakresie. 

Radny złożył wniosek ze względu na panujący ciężki okres pandemii. Jesteśmy 

radnymi którzy pracują zdalnie, ale ta praca nie jest taka wydajna , jak w 

normalnym trybie. Obserwując sytuację ludzi, a jest ich sporo , których status 

finansowy przez pandemie  mają ciężki ,radny postanowił taki wniosek złożyć. 

Chodzi o zmniejszenie diety radnego o 50% na okres 6 miesięcy. Wniosek 

potrzebuje uzupełnienia .  Musi podpisać go grupa 3 radnych i złożyć projekt 

uchwały. Pan Filipowicz ma nadzieję, że większość radnych ten wniosek 

poprze. Wpłynął jeszcze drugi wniosek w tej kwestii, który nie dotarł do 

radnych. Był omawiany wczoraj na naszym klubie. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – wyjaśnił , że drugi wniosek był jego i 

dotyczył obniżenia diet na okres roku do 50%. Wniosek nie był procedowany na 

Komisji.  Trzeba te dwa wnioski przedyskutować na posiedzeniu Komisji 

Gospodarki Budżetu i Rolnictwa i wypracować wspólne stanowisko. 

Oddano głos Przewodniczącemu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radnemu 

Panu Tomaszowi Czechowicz, który przedstawił stanowisko komisji w sprawie 

wniosku mieszkańca Dźwirzyna o zasadności podpisywania umów i szukaniu 

oszczędności w budżecie na przyszły rok. Radny odczytał stanowisko komisji w 

tym zakresie .  2 grudnia odbyło się posiedzenie Komisji ,wniosek mieścił się w 

definicji art. 241 k.p.a. i uznano go za zasadny. W okresie kiedy rozpatrywano 

wniosek , Pan Wójt Gminy wprowadził autopoprawkę do budżetu gminy na 

2021 rok, w którym zmniejszono wydatki  bieżące w dziale 630 – Turystyka, 

rozdziale 63095 - Pozostała działalność o kwotę 20.000 zł., zaplanowane na 

kreowanie wizerunku nadmorskiej Gminy Kołobrzeg, jako regionu atrakcyjnego 

turystycznie. Powyższe zadanie będzie realizowane w ramach środków 

przeznaczonych na promocję Gminy przez Referat Promocji i Rozwoju. 
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 Zmniejsza się wydatki bieżące w dziale 750 – Administracja publiczna, 

rozdziale 75075 – Promocja jednostek samorządu terytorialnego o kwotę 

100.000 zł., zaplanowane na świadczenie usług promocyjno – informacyjnych 

dla Gminy Kołobrzeg. Powyższe zadanie będzie realizowane przez 

pracowników Referatu Promocji i Rozwoju. Na spotkaniu obecni byli 

członkowie Komisji , wnioskodawca Pan Tadeusz Ogiński, a wszelkich 

wyjaśnień udzielała Zastępca Wójta oraz Kierownik Referatu Promocji i 

Kultury. Stanowisko komisji zostało przesłane drogą meilową do radnych . 

Wniosek został uznany za zasadny. Przyjmując dziś budżet gminy z 

autopoprawkami wójta ,również w zakresie zmniejszenia środków na promocję 

gminy można stwierdzić , że wniosek został załatwiony. Czy można coś robić 

lepiej za mniejsze pieniądze? Promocja jest bardzo ważnym wątkiem dla nas 

wszystkich również mieszkańców gminy dla przedsiębiorców. I to stanowi duży 

problem dla Zastępcy Wójta oraz Kierownika promocji . Musimy szukać innych 

rozwiązań i metod promowania gminy. Zostały skierowane ankiety do 

mieszkańców do sołtysów. Za 40 tysięcy złotych promocji na dotychczasowym 

poziomie nie uda się zrealizować.  

Pan Tadeusz Ogiński – wniosek dotyczył nie odnawiania i nie zawierania 

umów, które się kończą z końcem roku 2020 z mediami i portalami . Na ten cel 

wydajemy bardzo dużo pieniędzy. Prasa lokalna nie zrobiła żadnej promocji 

naszej gminy. Pan Ogiński również był inicjatorem pomysłu o obniżeniu diet 

radnych, ma nadzieję , że taka uchwała będzie obowiązywała od nowego roku. 

Taka obniżka diet powinna obowiązywać do czasu trwania pandemii. 

Radny Pan Tomasz Czechowicz – kwota 140 .000 zł dotyczy świadczenia usług 

promocyjno- informacyjnych, to jest szeroko pojęte zadanie i w tym zawierają 

się również zawierane umowy na świadczenie usług informacyjno – 

promocyjnych dla gminy z firmami zewnętrznymi. 

Radny Pan Tomasz Szafrański – na komisji rozmawiano o kwocie 140.000 zł, 

która została zarezerwowana na promocję gminy. Kierownik Referatu wyjaśnił, 
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że miała być zawarta umowa z jednym beneficjentem, który miał się zajmować 

szeroko pojętą promocją. Nie było jednak mowy o zawartych umowach z 

mediami. Radny chciał ten temat doprecyzować. Kwota 140 .000 zł była na 

zwarcie umowy tylko z jednym beneficjentem na świadczenie usług 

promocyjnych , gdyż stan osobowy działu promocji jest zbyt mały. Czy po 

zmianie tj. zdjęciu 100. 000 zł z działu promocji autopoprawką Wójta Gminy 

nadal będą zawierane umowy z szeroko pojętymi mediami i portalami 

społecznościowymi? Na posiedzeniu Komisji wynikła też kwestia stanu 

osobowego referatu. Z informacji od Zastępcy Wójta wynika, że stan osobowy 

referatu to właściwie jedna osoba. Faktycznie jedna osoba nie jest w stanie 

pociągnąć całej promocji. Radny uważa, że należy wzmocnić ten referat o nowe 

etaty. 

Radny powtórzył pytanie jak się ma zdjęcie 100. 000 zł z promocji do 

ewentualnych zawieranych umów z mediami? 

Radny Pan Krzysztof Chabaj – radny od wielu lat porusza temat zakończenia 

współpracy naszej gminy z portalami społecznościowymi. Cieszy go , że ktoś 

przychodzi w końcu  po rozum do głowy. Jednakże we wniosku komisji nie 

widzi podsumowania zakończenia współpracy gminy z mediami i portalami.  

Radny zadał interpelację w sprawie kosztów na współpracę z mediami i 

przetoczył kwoty jakie były na ten cel z budżetu gminy w roku 2017 i 2018 

wydatkowane.  W 2019 roku radny wyliczył, że jest to ponad 176 . 000 zł, a w 

2020 roku jest to kwota 117.000 zł.  

We wniosku Pana Ogińskiego jest podstawowa petycja , aby zakończyć 

kampanię zawierania umów z tymi portalami. Gmina Kołobrzeg tworzy jakiś 

artykuł na stronie gminnej, a inne portale robią tylko kopiuj wklej ten artykuł. 

Tu chodzi o promocję gminy Kołobrzeg w innym aspekcie. Jeżeli chcemy uciąć 

z promocji 100 .000 zł , to jest to błąd. Jednak zamiast przeznaczać te 100.000 zł 

na zawieranie umów z mediami ,warto skierować je na promocję w celu 
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pozyskania większej liczy turystów i to jest to dobry krok , który radny będzie 

popierał. 

Wójt Gminy – reklama jest dźwignią handlu, czyli dźwignią do wypromowania 

naszej gminy. Wobec tych ocen w zakresie obecnej formy promocji gminy , 

wójt nie zamierza się upierać. To się przekłada na budżet gminy. Czy w ramach 

zmniejszenia środków uda się zrobić promocję na obecnym poziomie , to 

przecież oczywistym jest, że się nie uda. 

Kierownik Referatu promocji Mariusz Juszko – jeżeli zrezygnujemy z umowy 

na świadczenie usług promocyjno-informacyjnych to bezwzględnie, 

potrzebujemy zasilić referat promocji pracownikami. Na promocję gminy nie są 

duże środki finansowe, jeżeli zmniejszymy je jeszcze bardziej, to będzie ciężko. 

Jeżeli mamy 35 tyś. zł na zakup materiałów i gadżetów promocyjnych  i chcemy 

zrobić imprezę kulturalną w sezonie i rozdawać nasze promocyjne materiały , to 

ta kwota nie jest w cale duża.  Kierownik przedstawił jakie miał pomysły na 

promocję gminy w przyszłym roku a co zostanie ograniczone przy zmniejszeniu 

śródków na ten cel. 

Wówczas możemy się skupić tylko na promocji lokalnej i w bardzo wąskim 

zakresie. Mieszkanka Dźwirzyna Pani Pawlak podawała  Kierownikowi dane , 

jak rozwija się Ustka, Świnoujście, ale to są gminy miejskie, a nie jak my 

gminne i na promocję mają środki powyżej miliona złotych, a my mamy 1/5 z 

tego .  

Radny Pan Tomasz Królikowski – to nie jest tak, że radni chcą całkowicie 

wyciąć promocję . Wniosek był taki, żeby ograniczyć promocję w okresie 

pandemii. Nie wiemy jaki będzie sezon w przyszłym roku i czy będzie można 

robić imprezy masowe. 

Radna Pani Iwona Adamusiak-Kutrowska – zabieranie tych pieniędzy to nie jest 

dobry pomysł. Naszym problemem jest to , że nie mamy Strategii promocji 

gminy.  Należy ogłosić konkurs na promocję naszej gminy. Tu chodzi o takie 

świeże spojrzenie , nowy trend. Wszystkie duże kampanie mają swoje strategie. 
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Wyłania się najlepszy projekt i jego się wdraża. Radna miała pomysł na 

ogłoszenie ogólnokrajowego konkursu z nagrodą, na wyłonienie dobrego 

kierunku promocji naszej gminy, co spowoduje, że wpływy z turystyki nam się 

podwoją. Musimy pójść w nowoczesność, musimy zrobić zachętę dla 

potencjalnych naszych wczasowiczów. 

Radny Pan Tomasz Królikowski – Kierownik promocji powinien nam 

przedstawić różne propozycję promocji , nad którymi możemy podyskutować i 

zawsze budżet zmienić ,jak pandemia się zakończy. Uważa pomysł radnej za 

bardzo dobry i taki konkurs na promocję gminy jest właściwym kierunkiem. 

Radny Pan Krzysztof  Chabaj – schodzimy na inny tor rozmowy . 

Wnioskodawca mówił o zakończeniu podpisywania umów z  portalami, a 

kierownik mówi o braku promocji gminy za takie pieniądze. Promocja musi 

być. W podsumowaniu pracy Komisji powinien być wniosek do wójta, o 

zakończenie podpisywania umów z lokalnymi mediami i portalami i w tym 

kierunku należy iść. Radny podał ,jakie kwoty były wydawane na portale z 

budżetu gminy.  Kwota 100.000 nadal powinna być zaplanowana w budżecie 

promocji, a kierownik referatu powinien pomyśleć nad pomysłami dającymi 

dobry efekt promowania naszej gminy . 

Radny Pan Tomasz Królikowski – ograniczając kwotę na promocję 

ograniczamy zawieranie umów z mediami i portalami. Musimy faktycznie 

zastanowić się nad strategią promocji gminy i o takie przygotowanie  propozycji 

rozwoju promocji radny prosi Kierownika referatu. 

Radny Pan Tomasz Czechowicz – podał , co zawierała umowa na świadczenie 

usług informacyjno-promocyjnych, obejmowała opracowanie media planu dla 

gminy Kołobrzeg na rok 2021. Musimy mieć jasno określony cel i docelowo 

grupę , do której chcemy dotrzeć, wtedy można określić jakimi źródłami te 

informacje będą przekazywane. Promocja na zewnątrz i do wewnątrz to są dwa 

odrębne tematy i czy współpraca z mediami, aż na takim poziomie jest 

niezbędna? Referat promocji określi kierunki promocji, na które należy 
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skierować środki. Najpierw określmy treść promocji ,a potem za ile taką treść 

opublikujemy. Musimy najpierw wyjść od media planu i określić jaki cel , efekt 

chcemy uzyskać. 

Zastępca Wójta – mamy pewien plan , zamierzenia. Pogodziliśmy się z faktem, 

że na promocję mamy dużo mniejsze pieniądze niż planowano. To nie jest tak 

,że my ciągle popełniamy te same błędy , bo my się na nich uczymy. Musimy 

być elastyczni, musimy się dostosowywać nie tylko do potrzeb, ale też do 

panujących warunków, bo nadal nikt z nas nie wie , jak będzie wyglądał 

najbliższy sezon. Musimy położyć duży nacisk na social media i dodatkowe 

zatrudnienie pracownika do referatu, jest nam potrzebne. Mamy plan 

promowania naszej gminy poprzez produkt , jakim jest Centrum Sportów 

Wodnych w Dźwirzynie. Jesteśmy świetną konkurencją dla Warmii i Mazur, 

gdzie te sporty są uprawiane. Zaczęliśmy procedować pewne kwestie z naszymi 

mieszkańcami. W pierwszym etapie chcieliśmy włączyć w te prace naszych 

sołtysów. Odzew był znikomy , bo tylko 3 sołtysów wykazało jakąś inicjatywę . 

To samo zapytanie chcemy skierować do mieszkańców i przedsiębiorców z 

terenu gminy, bo wspólnie możemy zrobić dużo więcej. Zastępca Wójta 

chciałaby, by były to mniejsze imprezy cykliczne w współpracy z lokalnymi 

przedsiębiorcami, którzy  chcieliby partycypować w kosztach. Przygotujemy 

taki program , projekt , który chcielibyśmy zrealizować, ale sama realizacja 

będzie zależała , jakie będą warunki w zakresie panującej obecnie pandemii. 

Radny Pan Krzysztof Chabaj-  czy w 2021 roku Pan wójt zamierza podpisywać 

umowy z portalami i gazetami , które funkcjonują na terenie  naszego powiatu? 

Pan Tadeusz Ogiński – podtrzymuje swój wniosek nie odnawiać umów z 

portalami społecznościowymi i gazetami lokalnymi. Nawet nie wiemy na co ta 

kwota była dokładnie wydatkowana. 

Radny Pan Tomasz Królikowski – dostaliśmy dzisiaj sprawozdanie z firmy , 

która prowadzi u nas działania promocyjno-informacyjne i zostanie to 

wszystkim radnym przekazane do wiadomości. 
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Radny Pan Tomasz Czechowicz- nie jesteśmy za tym, by promocję ograniczać . 

Chodzi o kwestię źródeł promocji i komisja wskazywała, że promocja gminy 

powinna pokazywać się na zewnątrz. W zależności jaki zostanie przyjęty media 

plan , to tam powinny być zarezerwowane środki, na współprace z gazetami, 

mediami. 

Radny Pan Krzysztof Najmanowicz- kilka dni temu złożył wniosek do Rady 

Gminy na ogłoszenie konkursu na zagospodarowanie terenu przy ulicy 

Bałtyckiej w Grzybowie. 

Radny Pan Tomasz Królikowski – ten wniosek zostanie przekazany na następną 

sesję. 

Radny Pan Krzysztof Najmanowicz – jeśli chodzi o promocję , to powinna być 

robiona , żeby turysta odwiedzający naszą gminę , widział co się dzieje i wtedy 

będą do nas wracać.  Popiera ogłoszenie konkursu na promocję gminy . Czemu 

w naszej gminie nie ma osoby , która zajmie się pozyskiwaniem środków z 

zewnątrz na ten cel. 

Wójt Gminy – słuszną rzecz poddała radna w zakresie strategii promocji gminy. 

Nie będziemy teraz o tym dyskutować , poczekamy na dokument i podejmiemy 

dalsze kroki w tym zakresie. 

Radny Pan Krzysztof Chabaj – chce konkretnej odpowiedzi od wójta gminy , 

czy będą podpisywane umowy z mediami na rok 2021 , czy też nie? 

Wójt Gminy – powiedział jasno, że nie będzie zawieranych w 2021 umów z 

portalami lokalnymi. 

 Ad. 2 Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie 

1) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kołobrzeskiego 

Opinie Komisji i Klubu Radnych były pozytywne. 

Rada Gminy Kołobrzeg podjęła Uchwałę Nr XXIII/222 /2020 w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kołobrzeskiego, 15 głosami za. 

2) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Miasto Kołobrzeg 

Opinie Komisji i Klubu Radnych były pozytywne. 
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Radny Pan Bartosz Góral-  genezą tego dofinansowania zapewne były 

prowadzone dłuższe rozmowy Pana Wójta z Panią Prezydent Miasta Kołobrzeg. 

Cel bardzo szczytny. Radny pozwolił sobie poprosić o kopię wniosku Pani 

Prezydent, który opiewa na dwie kwoty. Jest 500.000 zł w roku 2021 , ale jest 

też druga część kwoty 500.000 zł w roku 2022. Czy te rozmowy dotyczyły obu 

tych kwot, czy tylko na rok 2021 i co dalej będziemy w tym zakresie robić? 

Radny Pan Tomasz Szafrański – czy wszystkie uchwały są akceptowane przez 

radcę prawnego. 

Radny Pan Tomasz Królikowski -  powiedział , że wszystkie projekty uchwał 

przygotowane na sesję są akceptowane przez radcę prawnego . Niektóre 

uchwały nie mają pieczątki . a opinie wysłano meilową , ze względu na zdalny 

tryb pracy. 

Radny Pan Krzysztof Filipowicz – skoro jest wniosek na kolejne 500.000 zł na 

rok 2022 ,to może to jest dobry moment na rozmowy w zakresie ulicy 

Działkowej, aby ją remontować wspólnymi siłami z miastem.  

Wójt Gminy – obecnie stawia pod obrady rady gminy wniosek na 500.000 zł na 

rok 2021. Natomiast co będzie w następnym roku , to również zdecydują o tym 

radni. Jeśli chodzi o realizację innych inwestycji z miastem, to  nie jest to temat 

na dzisiejszą sesję.  

Radny Pan Tomasz Czechowicz- czytając na lokalnych portalach, inwestycja 

przewidziana jest na 2 lata . Całość jest na 8.500.000,00 zł. W pierwszym roku 

4.500.000,00 zł w kolejnym 4.000 000,00 zł. Do szkoły tej uczęszcza około 30% 

uczniów z terenu naszej gminy. To również inwestycja dla naszych dzieci. 

Dobrze byłoby, żeby miasto Kołobrzeg zamieszczając informację w mediach 

lokalnych o realizacji tej inwestycji ,nadmieniła o współfinansowaniu tego 

zadania przez gminę Kołobrzeg. 

Radny Pan Krzysztof Chabaj – prosi o dokładną informację o ulicy Działkowej i 

ile tam mieszka osób. 
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Radny Pan Tomasz Królikowski – to ulica , która zaczyna się na terenie miasta 

Kołobrzeg i dochodzi do osiedla w Niekaninie . Tam się cały czas rozbudowuje 

osiedle i w tym zakresie były składane wnioski do gminy.  

Radny Pan Krzysztof Filipowicz- proponuje się przejechać w teren i zobaczyć 

warunki panujące na tej ulicy. 

Radny Pan Krzysztof Chabaj – chciał zasygnalizować , że w gminie Kołobrzeg 

jest wielu mieszkańców, którzy czekają na drogi kilka bądź kilkadziesiąt lat i nie 

mają zrobionych inwestycji. 

Radna Pani Iwona Adamusiak-Kutrowska- ta droga została zniszczona , kiedy 

na śmietnisko wywożono śmieci. Już obecnie mieszka tam 50 rodzin i kończy 

się budowanie kolejnych 30 szeregowców. Tam jest niebezpiecznie przez 

chwasty i drzewa, które zarosły. Przez to jest niebezpieczne przejście 

szczególnie dla dzieci, które idą do autobusu. Na tej drodze jest pełno dziur.  

Chodzi o zrobienie drogi dojazdowej, bo drogi wewnętrzne są wykonane. 

Radny Pan Tomasz Królikowski – może uda się uzyskać na tą drogę jakieś 

dofinansowanie , bo łączy dwa samorządy gminę z miastem Kołobrzeg. 

Wrócimy do tej rozmowy . Faktycznie takich problemów drogowych w gminie 

mamy dużo. 

Rada Gminy Kołobrzeg podjęła Uchwałę Nr XXIII/ 223/2019 w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Miasto Kołobrzeg, 15 głosami za. 

3 ) zmian w budżecie gminy na 2020 rok 

Opinie Komisji i Klubu Radnych były pozytywne. 

Rada Gminy Kołobrzeg przyjęła Uchwałę Nr XXIII/224/2020 w sprawie 

zmian w budżecie gminy na 2020 rok, 15 głosami za. 

4) ustalenia wydatków, które nie wygasają z końcem roku budżetowego 2020 

Opinie Komisji i Klubu Radnych były pozytywne. 

Rada Gminy Kołobrzeg przyjęła Uchwałę Nr XXIII/225/2020 ustalenia 

wydatków, które nie wygasają z końcem roku budżetowego 2020, 15 

głosami za. 
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5) uchwalenia budżetu Gminy Kołobrzeg na rok 2021  

Przewodniczący obrad Pan Tomasz Królikowski - odczytał projekt uchwały 

budżetowej na rok 2021. 

Odczytano opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym projekcie 

uchwały budżetowej Gminy Kołobrzeg na 2021  rok oraz o możliwości 

sfinansowania deficytu budżetu Gminy Kołobrzeg w 2021 roku. 

Przedstawiono wniosek Komisji Gospodarki Budżetu i Rolnictwa Rady Gminy 

w sprawie zmian do projektu uchwały budżetowej na rok 2021. 

Radni otrzymali odpowiedź wójta gminy , w zakresie wniosku komisji, który 

został odczytany przez prowadzącego sesję. 

Przedstawiono autopoprawki Nr 1 i Nr 2 Wójta do projektu uchwały 

budżetowej. 

Otwarto dyskusję nad projektem uchwały. 

Radny Pan Krzysztof Chabaj – poruszył temat drogi 50 metrowej łączącej 

ulicę Żeglarską w Dźwirzynie ,a ulicę Jachtową. Ta kwestia była poruszana rok 

temu na sesji budżetowej ,gdzie radny wnioskował, by zrobić tą drogę. Droga 

jest zalewana , mieszkańcy tej ulicy ponieśli straty, mieszkania były 

pozalewane.  Zapewniał Wójt gminy oraz Kierownik Referatu Inwestycji , że 

sprawa tej drogi zostanie zrobiona w roku 2020 z bieżącego utrzymania dróg. 

Do chwili obecnej nie zostało nic  zrobione. Dlatego radny wnioskuje o 

wpisanie tego do realizacji w roku 2021. Klub wójta podzielił pieniądze z 

centrum przesiadkowego w Grzybowie na inwestycje w gminie Kołobrzeg. To 

dobrze, że będą realizowane inwestycje w innych miejscowościach gminnych , 

tylko dlaczego nie znalazła się do realizacji krótka droga w Dźwirzynie, o której 

radny mówi od roku. To nie jest duża kwota, a posesje nie byłyby już zalewane. 

Radny wrócił do tematu remizy strażackiej w Sarbii. Dalej temat nie jest podjęty 

i ucichł. Rozumie skonstruowany budżet na przyszły rok . Są małe finanse 

związane z obecnie istniejącą pandemią. Podjęto uchwałę o stypendiach 

sportowych na ten cel zabukowano w budżecie gminy kwotę 10.000 zł. Radny 
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uważa , że jest to kwota minimalna, w porównaniu do ilości klubów sportowych 

działających na terenie gminy Kołobrzeg. Ta kwota obejmuje rok 2019 i 2020 i 

może być niewystarczająca. 

Radny Pan Tomasz Szafrański – dobrze się stało przy wsparciu Zastępcy Wójta 

i bronieniu inwestycji centrum przesiadkowego w Grzybowie , że nie została 

ona wyrzucona z budżetu gminy na 2021 rok. Radny w związku z złożeniem 

wniosków do budżetu gminy zadał pytanie , jaka jest realna możliwość 

wykonania projektu placu zabaw, w taki sposób o jakim wójt gminy napisał w 

autopoprawce. Zwiększenie deficytu następuje poprzez zwiększenie nadwyżki 

budżetowej z lat poprzednich. To jest ponad 1.300.000 zł. Jak tak w krótkim 

czasie można było znaleźć taką kwotę w budżecie? Jak była sprzedaż działki w 

Grzybowie radny pytał się gdzie jest ta kwota 3 milionów zapisana w budżecie. 

Mówiono wówczas, że będzie to uwzględnione w budżecie następnego roku. 

Czy mamy jeszcze wolne środki ,czy mamy już takie wolne fundusze 

wyczerpane? Radnemu najbardziej zależy na odpowiedzi na dwa wnioski, które 

są ważne dla mieszkańców Grzybowa. Na posiedzeniu Komisji mówiono o 

kosztach utrzymania campingu Biała Mewa w Dźwirzynie. Radny zauważył też 

duże koszty utrzymania Gminnego Centrum Sportów Wodnych, chciałby 

poznać na co idzie kwota zaplanowana na ten cel? Radny nie ma większych 

uwag do projektu budżetu gminy na 2021 rok. 

Wójt Gminy – jeśli chodzi o 3 miliony z sprzedaży działki , to niestety o taką 

kwotę będziemy mieli mniejsze dochody budżetu gminy za rok 2020. Wynik 

końcowy będzie dopiero w marcu. Staraliśmy się dokonać pewnych 

oszczędności na działach gminy. Po sprawozdaniu z III kwartału, Skarbnik 

zdecydował o możliwości większego deficytu. Spodziewamy się , że dużą część 

tego deficytu pokryje nadwyżka z lat ubiegłych.  Dyrektor GOSTIR przestawił 

analizę kosztów planowanych na Białą Mewę w Dźwirzynie. Ostatecznie jakie 

wydatki poszły na ten obiekt będzie widać w styczniu 2021, kiedy jednostka 

złoży sprawozdanie . Pracownik GOSTIR przedstawił jakie są planowane 
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wydatki na camping Biała Mewa i te środki są podobne do wysokości  

zaplanowanych  w poprzednich latach. 

Radny Pan Bartosz Góral – dlaczego jest taka dysproporcja między dochodami, 

a kosztami. Tego typu obiekt po dokonanych remontach powinien przynosić 

więcej zysków. A nadal ten poziom jest dramatyczny. Tyle samo obiekt 

kosztuje, co jest planowanych dochodów. Mamy duży deficyt i to planowanie 

wydatków powinno być w miarę dokładnie prowadzone. Podawane koszty do 

budżetu gminy powinny być precyzyjne. 

Wójt Gminy – odniósł się do nieuwzględnionych w autopoprawce inwestycji 

projektu placu zabaw i oświetlenia w Grzybowie. 

Projekt placu zabaw można zrealizować z Lokalnej Grupy Działania, tak jak 

nam się udało to w Rościęcinie i Budzistowie i w tym kierunku będziemy iść.  

Oświetlenie jest dość drogie , a mamy ograniczone środki budżetowe. 

Jeśli chodzi o wniosek radnego Pana Chabaja jest to temat do zrobienia , gmina 

już poczyniła pewne działania, co do nie zalewania wody. Musimy najpierw 

znaleźć sposób na odprowadzanie wody. Trzeba zrobić operat wodno-prawny . 

Niestety ten temat nie jest zakończony i nie jest wprowadzona ta inwestycja do 

budżetu gminy na 2021 rok. Jeżeli chodzi o remizę w Sarbii , sprawa rozbija się, 

że przy granicy działki nie możemy budować garażu. Inwestycja ta jest 

kosztowna, więc nie znalazła się obecnie w budżecie gminy, ale decyzja jest 

ostateczna po stronie radnych . W skali potrzeb inwestycyjnych uznano , że są 

inne priorytety. Tym bardziej, że 500 metrów dalej jest kolejna remiza 

strażacka. 

Co do stypendiów , jeżeli będzie więcej złożonych wniosków , to radni zwiększą 

na ten cel wydatki. 

Radny Pan Krzysztof Chabaj – prosi ,aby wrócić do inwestycji drogi w 

Dźwirzynie jak uwolnią się wolne środki. Poruszył temat fotowoltaliki za 

100.000 zł na Gminnym Centrum, jaka będzie moc tej instalacji? 
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Wójt Gminy – idziemy w tą stronę założenia fotowoltaliki ,żeby nie ogrzewać 

budynku piecem gazowym. Na ten cel planujemy 100 tys. zł .  

Radny Pan Tomasz Czechowicz- jest to nie prawda jakoby radni podzielili 

kwotę z centrum przesiadkowego na swoje zadania, omijając wnioski radnych z 

Grzybowa i Dźwirzyna. Zmniejszono wydatki majątkowe na budowę naszego 

centrum sportowo – rekreacyjnego w Zieleniewie do kwoty 600.000 zł. 

Z naszej inwestycji nie raz były przesuwane środki na Centrum Sportów 

Wodnych w Dźwirzynie. Również przesuwaliśmy z tego zadania na wykupy 

gruntów w Grzybowie, przy budowie ulicy Jachtowej. Dal nas radnych z 

Zieleniewa to zadanie jest ważne. Liczymy na to , że w przypadku uwolnienia 

się wolnych środków powrócimy do realizacji tej inwestycji. Radny poruszył 

temat wniosku złożonego wraz z sołtys Zieleniewa o posadowienie przystanku 

autobusowego przy osiedlu na ul. Rycerskiej w Zieleniewie. Odpowiedź była 

negatywna, bo nie mamy terenu gminnego . Radny prosi, aby do tego tematu 

powrócić i pozyskać teren na posadowienie tego przystanku. 

Radna Pani Iwona Adamusiak-Kutrowska – poruszyła temat braku oświetlenia 

na ulicy Turkusowej w Niekaninie. Radna prosi,  aby  w sytuacji uwolnienia się 

wolnych środków również realizacją oświetlenia się zająć. Radna poruszyła 

temat poprowadzenia sieci internetowej w naszej gminie. Jest to problem 

widoczny obecnie w sytuacji szkoły zdalnej i pracy dzieci z Internetem. 

Radna pisze wnioski, ale prosi o wsparcie gminy w tym zakresie. 

Wójt Gminy – problem z Internetem jest przez nas zauważony i my o to 

zabiegamy. Temat przystanku autobusowego na razie nie mamy konsultacji z 

Spółdzielnią Mieszkaniową w Zieleniewie o użyczenie kawałka terenu. Nie 

zapominamy tego tematu. Jeżeli zostanie nam pieniędzy z budżetu gminy ,to czy 

wrócimy do tematu inwestycji centrum rekreacyjnego w Zieleniewie. Wójt 

gminy widzi potrzebę takiej inwestycji, ale decyzja musi być ostateczna 

radnych. W obecnie panującej pandemii gmina ostrożnie planuje wydatki w 
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budżecie gminy, rok 2021 nie będzie łatwym rokiem. Nie wiemy nawet, jaki 

będzie sezon letni. 

Informatyk gminy Artur Antolak – gmina pisała pisma  w sprawie światłowodu 

do Gminnego Centrum i nie było odzewu ze strony firm. Gmina dostała grant na 

hotspoty dla mieszkańców ,ale okazało się , że wymagania techniczne do tego są 

bardzo duże, że w miejscowościach gminnych nie mamy takich parametrów . 

Staramy się aby te hotspoty uruchomić. Światłowody będą obecnie przebiegały 

przez Niekanin, Obroty, Budzistowo. 

Ogłoszono 5 minut przerwy w obradach. 

Pan Tadeusz Ogiński – odniósł się do stypendiów sportowych i wyliczył kwotę , 

którą trzeba zaplanować w budżecie  gminy. Niech radny Pan Chabaj da 

propozycję, jaka kwota powinna być zaplanowana. Dyrektor GOSTiR powinien 

podać też jakie były przychody Białej Mewy, żeby słuchacze wiedzieli o tym. 

Dyrektor GOSTiR – podał bilans Białej Mewy - dochody 1 245.000,00 zł , 

koszty 788.000 zł , realny wynik finansowy - 456.000 tysięcy na plusie. 

Camping Biała Mewa jest obiektem, do którego się nie dokłada. Rok 2019 jest 

przejrzysty, transparentny bo jest zamknięty , rok 2020 nie jest jeszcze 

zamknięty. Rok 2020 , to rok szczególny, udało się zrobić remont 3 

sanitariatów. Obecnie na rok 2020 jesteśmy na minusie 132.000 zł. Jeżeli 

pominiemy kwestię remontu ,to jesteśmy na plusie 450.000 zł. Obiekt Biała 

Mewa , to obiekt do którego się nie dokłada. 

Radny Pan Zygfryd Zygowski – oglądał obiekt po remoncie sanitariatów ,ale 

jest jeden mały problem. Bardzo ciężko jest znaleźć oznakowanie informacyjne 

do wjazdu na obiekt campingu. I tak samo jest trudno znaleźć oznakowanie 

Gminnego Centrum Sportów Wodnych.  

Radny Pan Krzysztof Najmanowicz- Biała Mewa musi być delikatnie 

inwestowana i warto mieć taki fajny własny obiekt gminny i dbajmy o to. 

Wójt Gminy – tablica informacyjna została zlecona do wykonania Dyrektorowi 

GOSTiR. 
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Radny Pan Tomasz Czechowicz oraz radny Pan Tomasz Królikowski – odniósł 

się , w którym kierunku idzie Biała Mewa, czy  zwiększenie miejsc na campery , 

czy też na rozbudowę domków letniskowych? 

Wójt Gminy – były spotkania w tym zakresie . Białą Mewę trzeba 

doinwestować np. zamontować fotowoltalikę . Zrobiono sanitariaty, bo tego 

wymagają obecne czasy , nasze domki letniskowe są w złym stanie, a 

budowanie domków murowanych jest zbyt wysokim kosztem. Musimy myśleć  

o nowej instalacji elektronicznej. Faktycznie myślimy o uzbrojeniu miejsc na 

campery oraz zrobienia boksu np. miejsc na namioty. Również analizowano 

projekt na powiększenie obszaru campingu. W tą stronę zmierzamy. 

Radny Pan Krzysztof Chabaj – wyjaśnił dlaczego pytał o fotowoltalikę na 

Gminnym Centrum Sportów Wodnych i jego wykorzystywanie.  Podsumował, 

że kwota 10.000 zł jest za mała na wypłatę stypendiów sportowych , bo mamy 

bardzo dużo klubów sportowych oraz sportowców z terenu gminy, którzy 

osiągają sukcesy sportowe. 

Radny Pan Tomasz Czechowicz – w uchwale o stypenidach są też zawarte 

wyróżnienia dla dzieci z tego roku , które nie mogły uczestniczyć w zawodach, 

by pokazać jaki wysoki poziom reprezentują. Prośba Komisji Stypendialnej ,aby 

o tym pamiętali,  również o seniorach, którzy osiągają wyniki sportowe. Radny 

poruszył także kwestie budowy sieci magistralnej i światłowodu. 

Głosowanie wniesionych propozycji autopoprawek Wójta: 

Radny Pan Krzysztof Chabaj – autopoprawka jest wynikiem cen za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, że z pewnych inwestycji należało 

zrezygnować. Nie ma inwestycji w Dźwirzynie, czy do niej powrócimy jak się 

pojawią środki finansowe w tym roku ? Ulica Nagietkowa w Korzystnie jest 

dofinansowana z funduszy dróg lokalnych, jak ona będzie realizowana, skoro 

została usunięta z budżetu gminy na 2021 rok. 

Wójt Gminy – ulica Nagietkowa dofinansowania nie ma . Wniosek złożony jest. 

Jak dostaniemy środki zewnętrzne, to do tematu wrócimy. Ulicę Jachtową w 
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Dźwirzynie wycofaliśmy , bo nie ma środków. To radni zdecydują jak pojawią 

się wolne środki ,do jakich inwestycji wrócimy. 

Radny Pan Bogusław Grygiel – dziękuje radnemu Panu Chabaj za 

zainteresowanie jego inwestycją ulicy Nagietkowej i liczy , że poprze ten 

wniosek, jeśli pojawią się wolne środki w budżecie gminy. 

Radny Pan Krzysztof Chabaj ma nadzieję , że to będzie działać dwukierunkowo. 

Za Autopoprawką Wójta Gminy Nr 1 głosowało 15 radnych za. 

Radny Pan Bartosz Góral – opinia RIO była pozytywna w zakresie mniejszego  

deficytu , jeżeli my teraz go zwiększamy, czy nie zostanie to zakwestionowane 

podczas badania uchwały przez RIO? 

Skarbnik Gminy – opinia RIO dotyczy projektu budżetu gminy , który został 

złożony w tej pierwszej postaci. Ustawa o finansach publicznych dopuszcza 

możliwość zwiększenia deficytu , tylko pod takim warunkiem, że Wójt Gminy 

wyrazi na to zgodę. W tym przypadku jest zgoda wójta. Po przyjęciu uchwały 

RIO wyda nową opinią.  Nie spodziewamy się negatywnej opinii. 

Za Autopoprawką Wójta Gminy Nr 2 głosowało 15 radnych za. 

Głosowanie wniosków Komisji Rady Gminy nie uwzględnionych przez 

Wójta Gminy w autopoprawce oraz pozostałych zgłoszonych wniosków. 

Radny Pan Tomasz Szafrański – jako wnioskodawca , wyjaśnienia Wójta 

Gminy przyjmują i widzą chęć ich załatwienia, jak pojawią się wolne środki 

finansowe. 

Radny Pan Krzysztof Najmanowicz- dobrze, że inwestycja centrum 

przesiadkowego zostaje, a do pozostałych wniosków wrócimy w ciągu roku . 

Za wnioskiem głosowało 2 wstrzymujące głosy , 13 radnych było za 

odrzuceniem wniosku. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały budżetowej: 

Rada Gminy Kołobrzeg przyjęła Uchwałę Nr XXIII/226/2020 w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Kołobrzeg na rok 2021, 15 radnych za. 
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6 ) w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Kołobrzeg na lata 

2021-2030 

Odczytano opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym projekcie 

uchwały Gminy Kołobrzeg o wieloletniej prognozie finansowej na lata 2021-

2030, 

Przedstawiono autopoprawkę Wójta do projektu uchwały. 

Dyskusja nad projektem uchwały. 

Brak głosów 

Głosowanie wniesionych propozycji autopoprawek Wójta Nr 1 

Głosowało 15 radnych za 

Głosowanie wniesionych propozycji autopoprawek Wójta Nr 2 

Głosowało 15 radnych za 

Głosowaniem nad przyjęciem projektu uchwały: 

Rada Gminy Kołobrzeg przyjęła Uchwałę Nr XXIII/227/2020  w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Kołobrzeg na lata 

2021-2030, 15 głosami za. 

7) w sprawie dofinansowania opłat za doskonalenie zawodowe nauczycieli, ustalenia 

specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznane oraz w sprawie 

planu dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli w 2021 r.  

Opinie Klubu i Komisji były pozytywne. 

Rada Gminy Kołobrzeg przyjęła Uchwałę Nr XXIII/228/2020 w sprawie 

dofinansowania opłat za doskonalenie zawodowe nauczycieli, ustalenia 

specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznane 

oraz w sprawie planu dofinansowania doskonalenia zawodowego 

nauczycieli w 2021 r., 15 głosami za. 

8) nadania nazwy ulicy w Niekaninie  

Opinie Klubu i Komisji były pozytywne. 

Rada Gminy Kołobrzeg przyjęła Uchwałę Nr XXIII/229/2020 w sprawie 

nadania nazwy ulicy w Niekaninie, 15 głosami za. 
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9) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „ Regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Gminy Kołobrzeg” 

Opinie Klubu i Komisji były pozytywne. 

Rada Gminy Kołobrzeg przyjęła Uchwałę Nr XXIII/230/2020 zmieniająca 

uchwałę w sprawie przyjęcia „ Regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie Gminy Kołobrzeg”, 15 głosami za. 

10) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Opinie Klubu i Komisji były pozytywne. 

Rada Gminy Kołobrzeg przyjęła Uchwałę Nr XXIII/231/2020 zmieniająca 

uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 15 

głosami za. 

5.  Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

Radny Krzysztof Chabaj – wnioskuje, aby link do sesji Rady Gminy był 

również na stronie fb Gminy Kołobrzeg. 

Radny Bartosz Góral – składał interpelacje i uzyskał odpowiedzi w sprawie 

dzików oraz montażu lustra drogowego z ulicy Jantarowej na Szczecińską. 

Prośba do Pana Wójta, aby to lustro drogowe zakupić. 

Radny Krzysztof Najmanowicz- zadał pytanie,  co z planem zagospodarowania 

przestrzennego dla północnej części Grzybowa. Odbyła się Komisja 

Urbanistyczno - Architektoniczna i nic nie wiadomo w tym zakresie. Niech 

firma robiąca plan zacznie się z tego wywiązywać. Wielu mieszkańców czeka 

na zamianę tego planu. 
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Wójt Gminy – z gospodarką planistyczną mamy duży problem. Nie mamy 

możliwości nacisku na firmę, która robi plan. Północna część planu na 

Grzybowie jest w procedurze . Wójt Gminy musi się zapoznać szczegółowo, na 

jakim  etapie jest jego wykonanie i przekaże informacje radnemu. 

6.  Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący obrad poinformował , jakie wnioski wpłynęły do radnych m.in. 

Pana Koszela. 

Wójt Gminy – gmina stoi na swoim stanowisku , a Pan Koszel na swoim. 

Trzymamy się na stanowisku przestrzegania przepisów prawa. 

Radny Pan Krzysztof Chabaj – jeśli jest to skarga w tym samym temacie , to 

możemy podtrzymać swoje poprzednie stanowisko i zostawić skargę bez 

rozpatrzenia. 

Radny Bogusław Grygiel – również poruszył sprawę wniosku do powiatu o 

montaż lustra drogowego. Sugestia była, żeby gmina zakupiła lustra. 

Prośba do pracowników urzędu Gminy,  jeśli będzie podejmowany temat luster , 

to prosi o pamięć w zakresie miejscowości Korzystno. 

Radny Bogusław Grygiel – poinformował o planowanej budowie masztu tel. 

komórkowej w Stramnicy. Niech tym tematem zajmą się mieszkańcy, czy mogą 

jeszcze wnieść sprzeciw, co do budowy tego masztu. 

7. Komunikaty i informacje 

Brak komunikatów. 

Ad. 8  Zamknięcie Sesji.  

Przewodniczący obrad stwierdził, że porządek obrad został w całości wyczerpany. 

Podziękował za udział w obradach zaproszonym gościom  i zamknął XXIII Sesję 

Rady Gminy Kołobrzeg. Złożył życzenia świąteczne dla wszystkich radnych , 

mieszkańców gminy oraz pracowników urzędu gminy. 

 

Sesja trwała od godziny 10:00 do 14:00 
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Protokołowała:                                Przewodniczący Rady Gminy Kołobrzeg   

Julian Nowicki 

Magdalena Jachimowicz 
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